
Van: briefschrijver 
Verzonden: maandag 8 april 2024 13:25 
Aan: Doetinchem-POB-Bestuur <bestuur@doetinchem.nl> 
CC: Doetinchem-POB-Gemeente Doetinchem <gemeente@doetinchem.nl> 
Onderwerp: t.a.v. het college van B &W  
 
 
Geacht  College van B&W, en  raadsleden  
 
Bij het bekijken van het vernieuwde ‘toekomstbeeld van de binnenstad’ zagen wij , ( een 
flink aantal bewoners van Prinsenhof 1—55 oneven ) onderdelen van het oude 
Aanvalsplan  Binnenstad- Werkgroep Oude IJssel- Ontwikkelingsvisie  terug. 
Wij hebben als bewoners van de Prinsenhof destijds ingesproken bij de beeldvormende 
vergadering van de raad. 
De verantwoordelijk wethouder mevr. Ingrid Lambregts maakte destijds haar excuses voor 
gemaakte fouten waaronder het afsluiten van de weg Prinsenhof ( ter info; dit is niet de 
naam van het complex maar van de straat waar het complex aan grenst) 
De gemeente had de straat Prinsenhof in de plannen  de niet bestaande straatnaam; 
‘Verlengde Walstraat ‘gegeven. De reden om onze straat een gefingeerde naam te geven 
bleef achterwege. 
De bewoners van de Prinsenhof 1  t/m 55 kregen de toezegging dat er een weg zou blijven 
c.q. komen om vanuit de garages en parkeerplaatsen weg te kunnen rijden 
De  aaneengesloten bomenrij zou met inspraak van de bewoners  omgezet  worden naar 
smalle bomen op afstand van elkaar  of een struikenrij. Maar dat is een detail van minder 
belang. 
 
Door het afsluiten van de weg zouden bewoners via de Hamburgerstraat of Adelaarstraat 
moeten rijden om de binnenstad te verlaten. 
In het nieuwe plan is zelfs dat niet meer mogelijk aangezien daar een plein en een 
autovrije straat komt. 
In een persoonlijk gesprek, op uitnodiging van de wethouder met twee 
vertegenwoordigers van het appartementengebouw werden destijds alternatieven 
besproken. 
De wethouder hield zich overigens keurig aan haar toezegging gedaan tijdens de 
beeldbepalende  raadsvergadering. De weg bleef netjes open. 
 
Tot onze  verbazing zien wij in het plan ‘toekomstbeeld binnenstad’ dat de toezeggingen 
blijkbaar niet bekend zijn bij de nieuwe plannenmakers. 
Zelfs het kleine aantal parkeerplaatsen dat destijds bleef bestaan voor kort parkeren is  in 
het nieuwe plan verdwenen. 
De overheid vraagt  ouder wordende mensen, meer een beroep te doen op mantelzorg. 
Die mantelzorgers kunnen echter nergens meer parkeren in het nieuwe plan. 
Tijdens de presentatie op het gemeentehuis werd er gezegd dat  er waarschijnlijk wel 
oplossingen komen voor dit probleem.  
 Men ziet in dat de aanrijrichting naar Prinsenhof behouden blijft, dat er alleen  geen 
rekening is gehouden met het gegeven dat men ook weer weg  moet kunnen.  
 
Zelfde probleem als destijds alleen in nieuwe verpakking. Groene ‘woonstraten’ 
prachtige  verpakking  voor ; ‘u blijft maar thuis.‘ 
 
Hoop op uw aandacht voor de toekomst van de ouder wordende binnenstadbewoners. 
 
Hartelijke groet. 
briefschrijver 
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